## Thank you for making a difference

Kudos to our healthcare team! Our patient, Mr Chiam Tun Ngiap shared his positive experience with Lianhe Zaobao, commending the care team for putting patient's needs and well-being first.

2024年8月17日星期六





## 向黄廷方综合医院医护人员致敬

江屯烈

护车紧急送院。救护车的医护人 复出院,非常感恩! 员非常专业,动作利索,马上为

医生即刻为我治疗,并积极寻找 护士无私和无微不至的照顾。 病根。在医生及医护人员的悉心

达黄廷方综合医院紧急部门后, 细心、认真的检验及治疗,以及 天使般的服务。

由衷感激张汉源医生、邱益 5月15日我因病情危急、由救 治疗及照护下、17天后我得以康 明医生、黄慧馨医生及他们的医 疗团队,还有护士及护理人员。 在院期间、曾住过9号及15号 理疗师、营养师。他们体现了真 我输液,使病情稳定下来。在抵 病房,亲身感受到医生的专业、 正的医者父母心,为病患提供了

Lianhe Zaobao: Screenshot of Mr Chiam's compliment story

## Translated summary of Mr Chiam's compliment:

In his forum letter, Mr Chiam Tun Ngiap expressed his gratitude to his care team at Ng Teng Fong General Hospital (NTFGH).

On 15 May, after falling seriously ill, Mr Chiam was quickly transported by an ambulance crew to NTFGH, where he received immediate and professional care. Upon his arrival, doctors in the Emergency Department quickly attended to him and began a thorough investigation into the cause of his illness.

Throughout his 17-day hospital stay, Mr Chiam received exceptional treatment and care from a dedicated team consisting of doctors, nurses and allied health professionals. He commended the professionalism and compassion of his care team during his stay in Ward B9 (Sub), Ward B15 (Sub) and the HD/ICU and extended his heartfelt appreciation to the team who have been instrumental in his treatment and recovery.

With special mentions from Mr Chiam to:

- Dr Koo Yih Meng Kenneth, Senior Consultant, Gastroenterology
- Dr Chong Hon Ian, Consultant, General Surgery
- Dr Bong Huey Shin Shirley, Associate Consultant, Gastroenterology

thank zyou!

To all our colleagues, keep up the incredible work and continue to contribute to patient care with your amazing efforts!